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Motion till Kommunfullmäktige Bollebygds kommun gällande stötta ansökningar till 
allmänna arvsfonden 
  
Allmänna arvsfonden har svårt att hittaprojekt i västragötaland. Bollebygds kommun ligger 
efter när det gäller kultur, fritid och föreningsliv. 
 
Allmänna arvsfonden kan gå in med 70% /max 5 miljoner i ett projekt som är nyskapande när 
det gäller aktiviteter för barn unga och underlättar för individer med funktionsnedsättning. 
Sedan Juli 2021 tilldelar de även pengar för satsningar som påverkar möjligheterna för 65+ 
att ha ett rikt liv. 
 
Projekt där arvsfonden beviljar med maxbelopp ger att projektets totalbudget är ca 7 
miljoner, föreningarna får själva finansiera ca 2 miljoner dvs 30% själva. 
Detta är mycket pengar för en förening så jag tycker att Bollebygds kommun bör gå in med 
dessa pengar. Kommunen har en investeringsbudget som varje år underpresterar. Vi orkar 
inte investera. Med hjälp av föreningslivet kan vi öka folkhälsan och ge våra medborgare ett 
rikare liv. För 2 miljoner får vi verksamhet för 7, det är väl investerade pengar. Föreningarna 
åtar ju sig givetvis att sköta drift och underhåll varpå kommunen vinner än mer. 
 
Jag vill att Kommunenstyrelsen avsätter 20 miljoner i investeringsbudgeten så att man under 
ett år kan stötta minst 10 allmänna arvsfonden projekt som kommunens föreningar ansöker 
om.  
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